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Årsmötesprotokoll från den 16 juni 2024

1. Mötet öppnas och dagordningen fastställs
Årsmötet öppnades av ordförande Karl Mårtensson och dagordningen fastställdes.

2. Röstlängden fastställs
Röstlängden fastställdes. Enligt närvarolistan deltog kolonister från 29 lotter.

3. Val av ordförande och protokollförare för mötet
Styrelsens ordförande Karl Mårtensson valdes till mötesordförande och styrelsens
sekreterare Britta Anfast valdes till protokollförare.

4. Val av protokolljusterare tillika rösträknare
Charlotta Albertsson och Nina Björk valdes till protokolljusterare tillika rösträknare.

5. Fråga om kallelsen behörigen skett
Kallelsen som skickades ut 9:e april och kompletterades med handlingar 4:e juni
ansågs behörigen ha skett.

6. Styrelsens verksamhetsberättelse
Årsberättelsen lästes upp, den kommer även finnas tillgänglig på föreningens
hemsida, https://www.sanktmanslyckan.se/. Mötet beslutade att lägga årsberättelsen
till handlingarna.

7. Ekonomisk redovisning
Kassör Jenny Hallström läste upp och förklarade den ekonomiska redovisningen.
Ekonomisk redovisning för Koloniföreningen S:t Månslyckan 2023 bifogas.

- Föreningen gick under 2023 plus ekonomiskt. Bland annat var intäkterna från
höstfesten större än beräknande, med en vinst på 6 882:-.

- Elpriset ligger nu lägre så den utgiften har stabiliserats gentemot budget.
(Fråga angående elen i verktygsförrådet då den är dragen från koloni nr 89 som
nu har ny kolonist. Styrelsen ska tillsammans med kolonist nr 89 reda ut hur elen
ska betalas.

- En av de större utgifterna är för toalettstäd och den ligger på 564:- per månad.

Mötet beslutade att lägga den ekonomiska redovisningen till handlingarna.



Koloniföreningen S:t Månslyckan
Organisationsnummer 802509-0955

2

8. Revisorernas berättelse
Jenny Hallström läste upp revisionsberättelsen. Granskningen visar att den
ekonomiska redovisningen är skött med omsorg och styrkt med underlag. Revisorn
tillstyrker full ansvarsfrihet för styrelsen för 2023.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.

10. Behandling av motioner och förslag
Inga motioner har inkommit.

11. Fastställande av avgifter
Medlemsavgiften ligger sedan länge på 400:- per år. Mötet beslutade att avgiften för
2025 ska ligga kvar på samma nivå, det vill säga 400:-.

Medlemsavgiften till LKC var tidigare beräknad per kvadratmeter och S:t Månslyckan
hade då en avgift på 820:- för hela området. Numera baseras avgiften på antal
kolonier och den nya avgiften för hela området är då ca 2 000:-
Ökningen beror bland annat på att när arrendeavtalen med kommunen går ut 2029
vill LKC ha ekonomiska resurser för att kunna ta eventuell juridisk hjälp vid
förhandlingarna.

Charlotta Albertsson påtalade att årets arrenderäkning för hennes lott hade fått fel
arrendebelopp och vill uppmärksamma andra på detta. Charlotta kontaktade
kommunen som då åtgärdade felet.

12. Beslut om arvode för styrelse och tjänstemän
Styrelsen är för sitt arbete budgeterade 3 000:- till mat och fika under
verksamhetsåret.

13. Val av föreningens ordförande, övriga styrelseledamöter och suppleanter enligt
§ 5 i stadgarna
Valberedningen har tagit fram ett förslag på två ledamöter vilka är Arvid Gunnarsson
och Maria Nilsson, samt suppleant Maria Linder. Maud Andersson har avsagt sig sin
post som ledamot och avtackas.

Den nya styrelsen som valdes av årsmötet ser ut som följer:
Ordförande
Karl Mårtensson (koloni 5) – ett år kvar
Ledamöter
Britta Anfast (koloni 19) – ett år kvar
Arvid Gunnarsson (koloni 83-84) – två år genom omval
Jenny Hallström (koloni 47) – ett år kvar
Lasse Nilsson (koloni 56) – ett år kvar
Maria Nilsson (koloni 20) – två år genom nyval
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Suppleanter
Anna Jakobsson (koloni 29) – ett år kvar
Maria Linder (koloni 55) – två år genom nyval

14. Val av revisor och revisorssuppleant
Kristina Nielsen Jerneck och Anna Neuhauser sitter kvar som revisor, respektive
revisorssuppleant ett år till.

15. Val av valberedning
Elisabeth Palm (koloni 89) och Charlotta Albertsson (koloni 31) valdes in på två år.

16. Övriga val
Flaggansvarig: Magdalena Olsson och Leif Svensson
Fruktpressbokningsansvarig: Cecilia Zabala
(Magdalena Olsson kom med ett förslag med schema i gröna boden gällande
bokning.)
Paviljongbokningsansvarig: Nina Björk
Materialansvarig: Cecilia Zabala

17. Övriga ärenden
a) Information från LKC och kommunen.

LKC har höjt medlemsavgiften för 2025. De har nu endast hand om frågor som
berör koloniområden (ej odlingslotter). S:t Månslyckans kassör Jenny Hallström
sitter i LKCs styrelse. Tekniska förvaltningen på kommunen har haft möte med
LKC och då informerat om att:

- De kommer skicka informationsmejl till nya kolonister med ordningsregler osv.
- Det är för närvarande förbjudet att dra nya vatten- eller elledningar på

koloniområdena.
- Stora välrotade träd är kommunens egendom. Vill man ta bort ett sådant träd ska

det först skickas in som en felanmälan till kommunen.
- De har gett ut Riktlinjer för urban odling med handlingsplan för 2024-2027. Finns

på kommunens hemsida och styrelsen kommer även skicka ut den till föreningens
medlemmar.

b) Ledningar gång längs med järnvägen

Ledningarna är spolade och förhoppningsvis är problemet med stående vatten
löst.

c) Höstfest, Festkommittén

Det har inkommit förslag om att privatpersoner ska få sälja mot en avgift
(exempelvis ta med eget bord och få betala en summa, ca 200:- ) Vissa tycker att
det vore bra och kan locka fler besökare, andra att det är behjärtansvärt att
intäkterna går till föreningen. Styrelsen och festkommittén beslutar i frågan.

Sammankallande till festkommittén efterlyses.
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d) Målargrupp toalettbyggnad

Kommunen har gett oss färg att måla med.

Maria Linder, Elisabeth Palm, Nina Björk, Charlotta Albertsson, Eva-Lotta
Bäckman, Lasse Nilsson och Jonas Palm anmälde intresse för att ingå i
målargruppen.

e) Utredning järnvägen

Regeringen har åter gett Trafikverket i uppdrag om utredning av stambanan Lund-
Hässleholm och då kommer eventuellt mark på S:t Månslyckans lotter längst med
järnvägen tas i anspråk. Styrelsen skickar till föreningens medlemmar ut den
information som kommunen hittills har gett.

Övrigt
- Hur får vi måla våra stugor? Det finns ordningsregler från kommunen med färgval.
- Styrelsen behöver uppdatera kontaktlistan. Nya medlemmar ombeds lämna in

sina uppgifter samt även befintliga medlemmar vid nytt mejl eller telefonnummer.
- Singel på gångarna. Styrelsen har frågat kommunen om det men inte fått någon

återkoppling. Men det ska alltid gå via kommunen, vi får inte beställa själva.
- Mycket äppelvecklare, eller eventuellt häggspinnmal, på området. Det påverkar

inte frukten, men träden kan bli trötta. Stödvattna gärna.
- Källsorteringsmöjlighet önskas och det är något som kan tas upp på LKC-möte att

det bör finnas på alla koloniområden.
- Kommunen har genomfört en biologisk mångfald-utredning. Styrelsen skickar ut

resultatet till föreningens medlemmar.

18. Ordförande förklarade mötet avslutat

Ordförande Sekreterare

_______________________ ________________________
Karl Mårtensson Britta Anfast

Justeras

________________________                               __________________________
Charlotta Albertsson                                               Nina Björk


